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Zápis z 18. zasedání Zastupitelstva obce Třemešná, 

které se konalo dne 27. 06. 2024 v galerii kulturního domu, Třemešná 14. 

 

Přítomní: Z. Pecháček, F. Pašas, T. Salvet, L. Králová, P. Šperl, R. Zahradník a K. Šamajová 

Omluveni: P. Baron a R. Kocián 

 

1. Zahájení – určení zapisovatele 

Zasedání zahájil a řídil starosta obce. Konstatoval, že zasedání bylo svoláno včas a řádně, a je přítomna 

nadpoloviční většina zastupitelstva. 

 

starosta – dovolte mi, abych Vás informoval o tom, že z dnešního jednání ZO se pořizuje audiozáznam, který je 

nezbytný pro ochranu práv a právem chráněných zájmů správce nebo dotčené osoby podle § 5 odst. 2 písm. e) 

zákona č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů a o změně některých zákonů. Diktafon je statický a zabírá 

pouze prostor pro zastupitele a řečníky z řad veřejnosti. Tento záznam nebude zveřejněn na webových stránkách 

obce. Pokud fyzická osoba, k níž se osobní údaje vztahují, žádá o vypuštění osobních údajů, uplatní své právo 

ve smyslu § 21 zákona o ochraně osobních údajů. 

 

Pořízený audiozáznam slouží k přepisu zápisu zasedání zastupitelstva a po jeho vyhotovení bude vymazán. 

 

starosta určil zapisovatelem Ing. Tomáše Salveta 

 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí. 

 

 

2. Volba ověřovatelů zápisu a návrhové komise 

starosta – navrhl ověřovateli zápisu Mgr. Kateřina Šamajová a Ing. Leona Králová. Dále podal návrh na složení 

návrhové komise: předseda – Filip Pašas členové: Pavel Šperl a Zbyšek Pecháček 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje ověřovatele zápisu Mgr. Kateřinu Šamajovou a Ing. Leonu Královou. 

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje návrhovou komisi ve složení: předseda: Filip Pašas a členové: Pavel 

Šperl a Zbyšek Pecháček 

Výsledek hlasování: Pro: 7  Proti: 0 Zdržel se: 0 

Usnesení č. 220/18/2024 bylo přijato 

 

Zápis z předchozího zasedání ZO byl před zveřejněním nebyl připomínkován a doplněn. 

 

 

3. Schválení programu 

starosta – seznámil zastupitele se zveřejněnými body programu 18. zasedání zastupitelstva 

Program: 

1. Zahájení – určení zapisovatele 

2. Volba ověřovatelů zápisu a návrhové komise 

3. Schválení programu 

4. Nákup, prodej, pronájem a věcná břemena k pozemkům 

5. Účetní závěrka ZŠ a MŠ Třemešná na rok 2023 

6. Výjimka z počtu žáků ZŠ a MŠ Třemešná pro školní rok 2024/2025 

7. Žádost ZŠ a MŠ Třemešná o užívání budovy Třemešná čp. 307  

8. Rozpočtová opatření 

9. Zpráva o uplatňování Územního plánu Třemešná (2020-2024) 

10. Informace starosty  

11. Diskuse 
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12. Závěr 

starosta – vyzval zastupitele k doplnění programu. Návrhy na doplnění programu nebyly podány a nechal hlasovat 

o programu  

 

Návrh na usnesení: 

obce Třemešná schvaluje program 18. zasedání zastupitelstva obce s těmito body: 

Program: 

1. Zahájení – určení zapisovatele 

2. Volba ověřovatelů zápisu a návrhové komise 

3. Schválení programu 

4. Nákup, prodej, pronájem a věcná břemena k pozemkům 

5. Účetní závěrka ZŠ a MŠ Třemešná na rok 2023 

6. Výjimka z počtu žáků ZŠ a MŠ Třemešná pro školní rok 2024/2025 

7. Žádost ZŠ a MŠ Třemešná o užívání budovy Třemešná čp. 307  

8. Rozpočtová opatření 

9. Zpráva o uplatňování Územního plánu Třemešná (2020-2024) 

10. Informace starosty  

11. Diskuse 

12. Závěr 

Výsledek hlasování: Pro: 7  Proti: 0 Zdržel se:  

Usnesení č. 221/18/2024 bylo přijato 

 

 

4. Nákup, prodej, pronájem a věcná břemena k pozemkům 

starosta – ve svazku VODA došlo k velké personální reorganizaci. Chtějí od nás buď odkoupit anebo bezúplatně 

převést pozemek, který je pod současnou budovou pro úpravnu vody. Svazek zjistil, že budova není v katastru 

nemovitostí zapsaná, potřebuje jí tam kvůli majetkovým poměrům a opravy střechy zapsat. A také potřebují 

zlegalizovat stavbu a brzdí je ten pozemek, který už dneska neexistuje. Protože už je nový geometrický plán 

a pozemky jsou jiné, takže svazek nám poslal žádost.  

Předseda představenstva svazku VODA – jedná se o to, že když jsem byl stanoven do funkce předsedy 

představenstva, zjistili jsme, v jakém stavu vůbec všechny majetkové poměry svazku obcí jsou. Takže jsme začali 

hledáním podkladů pro to, abychom mohli budovu zkolaudovat. Abychom dosáhli převodu, nebo spíše zapsání 

do katastru nemovitostí, jednou z podmínek je, abychom vlastnili ty pozemky, a proto jsme tady abychom vás 

požádali, buďto o bezúplatný převod nebo o odkoupení tohohle pozemku. Takže proto jsme tady, a proto vás 

žádáme o tenhle pozemek. 

Šperl – takže v podstatě to je černá stavba, teď. 

Předseda představenstva svazek Voda – černá stavba na vašem a státním pozemku. 

starosta – dneska nedostanete od nás z rozhodnutí. Bude rozumnější, když vyvoláme pracovní schůzku, kde 

budete vy a my. 

Předseda představenstva svazek VODA – my jsme tady jenom proto, abychom vám dali nějaké informace 

ohledně této společnosti a tak dále. Takže potom, když budete potřebovat, od nás znovu vysvětlit nějaké 

informace nebo cokoliv, tak se připravíme. My jsme na to nechtěli spěchat, protože my bychom aspoň letos chtěli 

mít zkolaudované a zapsané v katastru tuhle budovu a 2 vodojemy. 

starosta – teď budou prázdniny, dovolené, necháme to po těch dovolených. V průběhu září bychom udělali nějaké 

pracovní sezení. 

 

starosta – k bodu 4 prodej pozemků. Mám tady 1 žádost, poslal jsem vám ji mailem. Pan Xxxxxx Xxxxxx požádal 

o pronájem budovy na adrese Třemešná 40 s využitím jako skladovací prostory. Navrhl, že by se postaral 

o vyklizení budovy a o nějaké drobné údržbářské práce. Navrhl buď pronájem nebo potom i její odkoupení. 

Budovu jsme koupili, ale zatím jsme se nebavili, co s tím bude. Byl jsem se tam podívat. V jednom místě zatékalo, 

už je to opravené, nezatéká tam. Je třeba celý objekt pořádně pozametat a uklidit. Budou tam tak 2 až 3 kontejnery 

nepořádku. Objekt je bez elektriky, hodiny jsou odpojené. Nejlepší by bylo, kdyby se Tomáš šel podívat dovnitř, 
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jak to tam vypadá. Ale ještě nevím, co jsme s tím pozemkem nebo s tou budovou vlastně chtěli dělat, jestli to 

vůbec budeme chtít pronajmout. 

Šamajová – pokud by to vyklidil a staral by se o to a udělal nějaké údržby, tak já jsem pro pronájem, ale prodej 

zatím určitě ne. Když teda zatím nevíme, co s tím vůbec chceme dělat. 

starosta – každopádně tam není elektrika. V případě, že se bude dělat, bude to s revizí plus napojením. A to bude 

něco stát. Musel by se zveřejnit pronájem a myslím si, že pronájem už by nebyl za 200 Kč metr čtvereční, jak 

tomu bylo kdysi. Musí být tak, jak v místě obvyklém. V továrně už dneska platí po inflacích ovšem zhruba 280 Kč 

za metr čtvereční za rok. 

Salvet – při té schůzce bys mohl zjistit, jestli náhodou nebude potřeba přístupovou cestu k tomu objektu od obecní 

komunikace. 

starosta – je tam přestupová cesta. 

Salvet – ano, ale za objektem je další pozemek, takže se musí prostě definovat jasně, co si chce pronajmout. 

Pašas – mně se líbilo, že tam psal, že když bude mít dlouhodobé pronájem, tak se o tu budovu bude starat, já bych 

mu to pronajal. Ať to nechátrá zbytečně. 

starosta – víme o tom, bereme to na vědomí. Zařídím schůzku a sejdu se s ním. Domluvíme se a když tak v září 

se schválí záměr, souhlasíte? 

Zastupitelstvo bere na vědomí možnost pronájmu budovy Třemešná 40. 

 

 

5. Účetní závěrka ZŠ a MŠ Třemešná za rok 2023 

starosta – účetní závěrka školy za rok 2023 byla zveřejněna na úřední desce školy i na našich úředních deskách. 

Máme tady zástupce školy, účetní paní Sovovou a pana ředitele. Chtěl bych, aby paní Xxxxxx něco k tomu řekla. 

Účetní ZŠ a MŠ Třemešná – dobrý den. V prvním pololetí roku 2023 byl ředitelem ZŠ a MŠ Třemešná pan 

Mgr. Xxxxxx a pan Mgr. Xxxxxx, účetní p. Xxxxxx. Za toto období bylo dohledáno spoustu nedostatků jak 

v účetnictví, tak v majetkové evidenci i ve mzdách, v čerpání dotací, chybějících finančních prostředků na účtech, 

neplacení pojistného (kooperativa pojišťovna), neodvedení daní z příjmů fyzických osob, manko zjištěné při 

inventarizaci majetku a závazků za rok 2023, atd. Veškeré nedostatky, které zjišťujeme průběžně, jsou předávány 

Polici ČR, oddělení hospodářské kriminality. Zřizovatel Obec Třemešná, podal žádost o kontrolu hospodaření 

ZŠ a MŠ Třemešná za rok 2023 i rok 2024 u Krajského úřadu Moravskoslezské kraje a tuto informaci zároveň 

předal Finančnímu úřadu v Krnově. Takže od období 11/2023 začal řádně probíhat kontrolní systém v naší škole. 

Dále byla požádána Ing. Xxxxxx Xxxxxx, která je znalá mzdové agendy, o přepočet platů za rok 2023 v ZŠ a 

MŠ Třemešná., kontrola odvodů sociálního a zdravotního pojištění, odvodu daně z příjmů fyzických osob. 

S p. Xxxxxx jsme v kontaktu již od roku 2023. Taktéž spolupracuje se zřizovatelem. Od 2. pololetí roku 2023 je 

účetnictví školy řádně a průkazně vedeno tak, jak ukládá zákon o účetnictví a jiné předpisy upravující vedení 

účetnictví. (konzultace a pomoc zřizovatel, krajský úřad MSK). Doporučujeme účetní závěrku Základní školy 

a Mateřské školy Třemešná za rok 2023, která byla řádně sestavena ke dni 31. 12. 2023 a zároveň zveřejněna na 

webových stránkách školy a obce Třemešná schválit, i přes nedostatky ve vedení účetnictví za I. pololetí roku 

2023, které se vyskytly. Tyto nedostatky jsou předávány, jak je uvedeno výše, Policii ČR a pokud budou shledáni 

viníci, škola bude náhrady vymáhat (pokud tak neurčí případně policie, soud). Hospodářský výsledek 

nepředkládáme ke schválení z důvodu neprůkaznosti vedení chybného a neprůkazného účetnictví za období 

I. pololetí roku 2023. Pokud budeme chtít průkaznost účetnictví Základní školy a Mateřské školy Třemešná 

za předešlé období tj. I. pololetí roku 2023 a níže, museli bychom zpracovat účetnictví za předešlé roky znovu. 

Pokud nebude Účetní závěrka Základní školy a Mateřské školy Třemešná za rok 2023 schválena, prosím 

o vyjádření jednotlivých členů ZO Třemešná o podání důvodu neschválení. Toto se musí uvést do Protokolu, 

který se posílá do CSÚIS. 

Salvet – já bych chtěl za zřizovatele této příspěvkové organizace doplnit k inventarizaci majetku a závazků školy 

za rok 2023. Zjistili jsme, že nebyli zaúčtovány rozdíly (manka a přebytky) k 31.12.2023 v účetnictví, které byly 

zjištěny při inventarizaci školy. Výkazy již byly odeslány na CSÚIS a inventarizace ještě probíhala. Toto jsme 

pomohli škole zachytit v účetnictví na počátku roku 2024, takže to bylo odstraněno. Stále se objevují nějaké 

problémy z předchozích let, takže se pořád a intenzivně dohledává příčina těchto nedostatků a samozřejmě se 

řeší. Snaží se to škola odstraňovat. I přesto doporučuji zastupitelstvu obce schválit účetní uzávěrku za rok 2023 

této příspěvkové organizace.  
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občanka – mě by spíš zajímalo. Chtěla jsem se zeptat pana ředitele nebo paní účetní, protože doklady od TJ mám, 

kde je zaúčtovaný nájem tělocvičny. Otevřete prosím výkaz a na kterém je to řádku. Je tam 16.600 Kč, ale my 

jsme zaplatili 40.800 Kč. 

Účetní ZŠ a MŠ Třemešná – ano dělí se na nájem č. 603 a ostatní jsou služby. Služby jsou na 602 zaúčtovány 

zvlášť. 

Králová – ano na 603 čistý nájem a 602 služby. 

občanka – to je jedna věc. A když jsme u té doplňkové činnosti, tak tam nemáte žádné mzdové náklady. 

Účetní obce – braňte se paní účetní školy, celé roky ty nedostatky nevadily a najednou, když se to začne 

narovnávat, tak začne tady tohle.  

Ředitel školy – přišly dvě faktury a částka sedí. Každopádně je to nějaký podnět a my se na to podíváme. 

občanka – potom jsem si četla a narazila jsem třeba. Nevím možná máte speciální účtování dotací Komenského, 

ale nikde jsem nenašla účty dohadných položek, máte tam zálohu dlouhodobou. A tu máte zúčtovanou. Možná, 

že na to máte specifické nějaké předpisy. Abyste se nedostali k tomu, že něco třeba vám neuznají. 

Účetní obce – Komenského máte dobře. 

Účetní ZŠ a MŠ Třemešná – toho Komenského jsem konzultovala. 

občanka – neznám ten projekt, ale dostáváte se do rizika, kdybyste něco museli vracet. 

Ředitel školy – ověříme, ale každopádně tento projekt by měl být dobře.  

občanka – potom ještě z toho, co jste tady vlastně četla. Příspěvky od obce. Vyšlo mi, že jste vraceli. Měli byste 

obci vrátit více, když jsem to počítala. Není to tady úplné, takže se můžu plést. 

Účetní obce – na to, jestli můžu já reagovat. My o tom víme, že ty peníze tam jsou. To neví nikdo, jestli byly 

vyčerpané, nebo ne. To, co bylo za 2. pololetí, to je řádně poskytováno. To my víme, ale je tam problém 

s 1. pololetím, protože nebyl schválen, nebo nebylo schváleno čerpání. Oni dostali peníze na 1. pololetí s tím, 

že to měli konzultovat se zřizovatelem, to čerpání. Takže teďka to jsou dvě věci, jestli se to uzná, že to čerpali 

anebo to zřizovatel neschválil, a to čerpání nebude, takže těch 105.000 Kč nebo 200.000 Kč, nebo kolik říkáte. 

Může z toho být dokonce i 700.000 Kč. Takže my nevíme, jak se k tomu postaví právník, je to v šetření. To 

účetnictví za ten rok 2023 je takové, jaké je, za první půlrok se dohledávají chyby. Ať v těch závěrkách je to, 

co se podchytilo a dává se to policii. Nikdo nemůže říct v tuto chvíli, kolik peněz se bude vracet nebo nebude.  

občanka – já to věřím, ale nikde to tam nevidím. Třeba, že by se vedlo něco, k čemu paní účetní došla. Výsledek 

hospodaření. 

Účetní obce – výsledek hospodaření nemůže být v žádném případě v pořádku. To už se tady zmiňovalo několikrát, 

protože jsou tam peníze, které se vykazovaly, že byly proplaceny a ve skutečnosti nejsou proplaceny. Kde 

skončily, to se taky neví. Takže účetnictví za rok 2023, jak říkám, je takové, jaké je. Nikdo nemůže říct, že je 

dobré, špatné. Jedině policie. To, že nedočerpaly příspěvek, to my asi víme, ale to je jenom za to pololetí a prolíná 

se to tam s fakturami, které byly ještě za doby předchozího pana ředitele. Takže to, co se vysvětluje a jak říkám, 

čerpali a neměli souhlas zřizovatele. Takže ten rok 2023 se šetří, je to na policii a až budeme znát výsledek, 

budeme o tom informovat. Krajský úřad už tam taky dělá kontrolu. Takže, tak jak bylo řečeno paní Xxxxxx nebo 

panem Salvetem, účetnictví je jaké je, pokud se neschválí, samozřejmě neschvalte, ale musí být do CSUIS uveden 

důvod. Já už k tomu taky nemám co říct, protože pořád vyvstávají nové a nové průšvihy.  

Šperl – mě strašně mrzí, že se o to někdo nestaral v předchozích letech tak, jak teďka ty (občanka), že by tam 

nemusel být takový binec v tom účetnictví. 

Šamajová – škoda, že jste to neřekla (občanka), dříve ušetřili bychom několik schůzek ve škole paní Králová, 

pan Salvet, já, paní Xxxxxx s paní Xxxxxx. 

starosta – dobrá, já bych to ukončil nějaké dohadování.  

Salvet – paní se měla starat o účetnictví za předchozího starosty. 

starosta – pokud teda chcete paní Xxxxxxxxx, domluvte se s panem ředitelem s paní účetní na schůzce. My jsme 

čekáme na výsledek krajského auditu, který tady měl být teda týden. Byl tady ještě déle. Řekli sami, že máme 

teda počkat. Co se týče té uzávěrky, jak řekl pan Salvet, u účetní závěrky teda nebudeme schvalovat hospodářský 

výsledek, protože ten se schválit ani nedá. Takže pokud souhlasíte. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje Účetní závěrku za rok 2023 zřízené příspěvkové organizace obce, 

Základní školy a Mateřské školy Třemešná, Třemešná 341, 793 82 Třemešná. 
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Výsledek hlasování: Pro: 6  Proti: 0  Zdržel se: 1 (Zahradník) 

Usnesení č. 222/18/2024 bylo přijato 

 

 

6. Výjimka z počtu žáků ZŠ a MŠ Třemešná pro školní rok 2024/2025 

starosta – přejdeme k dalšímu bodu, což je bod číslo 6. Pan ředitel požádal o výjimku na školní rok 2024/2025. 

Pan ředitel nám sdělil, že do 1. třídy by mělo nastoupit 7 žáků místních a pravděpodobně 4 další. Uvidí se 

na podzim, ale 7 je jistých. Jinak by jich mohlo být 11. 

Předpokládaný nástup žáků k 01. 09. 2024 je 102 žáků. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje výjimku z počtu žáků pro Základní školu a Mateřskou školu Třemešná 

pro základní školu na školní rok 2024/2025. 

Výsledek hlasování: Pro: 7  Proti: 0  Zdržel se: 0 

Usnesení č. 223/18/2024 bylo přijato 

 

 

7. Žádost ZŠ a MŠ Třemešná o užívání budovy Třemešná čp. 307  

starosta – tak další bod se opět bude týkat školy. Pan ředitel nám poslal žádost o užívání horního patra budovy 

Třemešná 307, což je budova staré školy nad jídelnou. Budova patří obci s tím, že škola má bezplatnou smlouvu. 

Bezplatně užívali jednu třídu jako výtvarku. A taky druhou třídu pro hudební výchovu. Jedná se o to, že kapacita 

velké školy je nedostačující. Pan ředitel navrhl přestěhovat 1. stupeň do této budovy, jsou tam 4 velké třídy, plus 

kabinet. 

Šamajová – tak já myslím, že pan ředitel ví nejlíp, co škola potřebuje, takže jestli je to pro vás vyhovující 

i pro vyučující. 

Ředitel školy – ono to vychází z požadavků učitelů, tudíž se snažím jim opravdu vyjít vstříc. Právě jsme 

kontrolovali smlouvu a objekt, jestli tam je možnost vyučovat. Měl jsem tam jenom připomínku k topení. To se 

musí vyřešit. Ten kotel nestíhá vytopit obě patra a to je třeba opravit. Pak jsem navrhl ještě dořešit a domyslet 

šatnu, skladovací prostory. Z ministerstva jsme žádali o navýšení rozpočtu pro uklízečku, protože nám přibydou 

další metry k úklidu. To nám neschválili. I to musíme dořešit. 

starosta –byla navržena nějaká koncepce, nějaký návrh? Takže první stupeň by se přestěhoval nahoru. Pak tam 

byl požadavek ke školní družině. 

Ředitel školy – tam to ještě zvažujeme, mluvil jsem  o tom s paní vedoucí. Ta zatím nemá v úmyslu se stěhovat, 

protože by měla problém s dozorem, když jsou s dětmi venku. Budeme hledat kompromisy, budeme hledat další 

řešení. Každopádně nám vlastně vznikne prostor na dělení tříd nebo pro odborné učebny. Případně 

na volnočasové aktivity. I tento problém budeme řešit, kroužky ve třídách a podobně. 

Vedoucí školní družiny – jestli se můžu zeptat za družinu. Bylo mi řečeno, že budova není zkolaudovaná. 

starosta – budova je zkolaudovaná, příští týden ze stavebního odboru dostanu protokol. Mělo by to být 

zkolaudované, akorát že to nemá svoje číslo popisné, ale zkolaudované by to mělo být. 

Šamajová – jsou to zase takové nedostatky, které pan starosta řeší. Vše vzniklo za předešlého vedení obce, ale už 

se to všechno vyřizuje. 

Vedoucí školní družiny – já si myslím, že pro děti je to příjemnější v té družině, když je oddělená. 

Pašas – ona už byla chyba přesunout školku do základní školy, což byla chyba předešlých zastupitelů. Ubrat 

prostory škole, to byl nesmysl. Dneska se to ukazuje, že někteří lidi měli pravdu, že to je nesmysl. Bohužel. 

starosta – dobře, to je koncepce naší školy. My budeme akorát řešit smlouvu o bezplatném užívání staré školy. 

Jde o to, říct si, že budete užívat celé patro, nebo ne. Topení řeším. Nedokáže ho vyřešit ten, kdo to topení 

instaloval, topení je tam všelijak řešené. Už tam bylo několik opravářů a nedokázali najít řešení opravy. Teď jsem 

tam měl pana Xxxxxx, který se spojí s panem Xxxxxx, který je zas přes elektroniku. Je možné, že to fungovat 

bude. V případě, že to nebude fungovat, musíme do topné sezóny pořešit třeba i změnu kotle a zdroje. Takže 

souhlasíte s užíváním celého vrchního patra budovy pro školu? 
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Učitelka ZŠ a MŠ Třemešná – chtěla bych mluvit o tom vrchním patře Je to celkem jakoby nesmysl. Budovu 

by škola potřebovala celou. Máte tam parkoviště, je to tam nebezpečné z hlediska bezpečnosti. Tak by mě 

zajímalo, jak to zajistíte.  

starosta – nemáme co víc nabídnout, dole je jídelna a knihovna. Navrhuji jít se tam podívat a škola si musí si 

zkusit pořešit, kde by se co dalo udělat. Vzadu je kamrlík, kde jsou naši zaměstnanci, ty přestěhujeme. Parkoviště 

si myslím, že nevyřešíte, protože se tam jezdí a chodí se na obědy z velké školy. Jaké máte jiné řešení? 

Učitelka ZŠ a MŠ Třemešná – nechte to tak jak to je. Stejně když byla zima, tak tam vlastně ani nechodili, protože 

tam bylo zima. A navíc, když tam jde na 1 hodinu, tak ztratí dejme tomu 20 minut času. 

Šamajová – proto já jsem navrhovala vrátit školku tam, kde byla a uvolnit ty třídy. To bylo nejlepší. Tam nahoře 

místo té školky, to je úplně nejlepší řešení pro první stupeň. 

Pašas – školka ve škole byla hrozný nápad, jako to je katastrofa. 

Šamajová – samozřejmě teď už je to těžké, všechno vracet zpátky, že jo. 

starosta – není na mě rozhodovat, kde bude jaká učebna, není to ani na vás. Musí si to pořešit škola, přijít s nějakou 

koncepcí a pan ředitel něco napsal. Tady by se jednalo o to, jestli umožníme využití celého vrchu. Usnesení 

přijímat nebudeme, tady stačí, jestli si řekneme, jo, nebo ne. 

 

Zastupitelstvo bere na vědomí užívání budovy Třemešná čp. 307 ZŠ a MŠ Třemešná. 

 

 

8. Rozpočtová opatření 

Rozpočtové opatření obce č. 8/2024 

Paragraf 6115 volby do zastupitelstev územních samosprávných celků (stejný název i pro volby do zastupitelstev 

krajů) položka 4111 neinvestiční přijaté transfery z všeobecné pokladní správy státního rozpočtu ÚZ 98135 posílí 

v částce 32.000 Kč 

 

Posílí 

 

paragraf 6115 volby do zastupitelstev územních samosprávných celků ÚZ 98135 

• 5019 ostatní platy ÚZ 98135 v částce 7.440 Kč 

• 5021 ostatní osobní výdaje ÚZ 98135 v částce 13.600 Kč 

• 5039 ostatní povinné pojistné placené zaměstnavatelem v částce 5.400 Kč 

• 5169 služby ÚZ 98135 v částce 2.100 Kč 

• 5173 cestovné ÚZ 98135 v částce 1.500 Kč 

• 5175 pohoštění ÚZ 98135 v částce 1.960 Kč 

- paragraf 6115 volby do zastupitelstev územních samosprávných celků 

• položka 5175 pohoštění org. 981 ve výši 4.000 Kč 

• položka 5173 cestovné org. 981 ve výši 1.000 Kč 

• položka 5169 služby org. 981 ve výši 1.600 Kč 

 

fara 

Paragraf 6409 ostatní činnosti jinde nezařazené položka 6121 budovy, stavby, haly posílí v částce 150.000 Kč  

- Paragraf 3326 pořízení, zachování a obnova hodnot místního kulturního, národního a historického 

povědomí položka 5223 neinvestiční transfery církvím a náboženským společnostem 

 

Podíl obce škola 

Paragraf 6409 ostatní činnosti jinde nezařazené položka 6121 budovy, stavby, haly posílí v částce 165.000 Kč 

- Paragraf 3113 základní školy položka 6351 investiční transfery zřízeným příspěvkovým organizacím 

 

NFV krátkodobá škola 

Posílení financování položka 8115 změna stavu krátkodobých prostředků na bankovních účtech kromě změn 

stavů účtů státních finančních aktiv posílí v částce 2.844.085,29 Kč (kolik se schválí) u zřizovatele jako změna 

stavu krátkodobých prostředků posílí 
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- Paragraf 3313 základní školy položka 6451 investiční půjčené prostředky zřízeným příspěvkovým 

organizacím 

 

Rozpočtové opatření obce č. 9/2024 

Vratka NFV investiční 

Ponížení financování položka 8115 změna stavu krátkodobých prostředků na bankovních účtech, kromě změn 

stavů účtů státních finančních aktiv posílí v částce 2.844.085,29 Kč 

- Položka 2451 splátky půjčených prostředků od příspěvkových organizací  

 

Paragraf 3635 územní plánování položka 2321 přijaté peněžité neinvestiční dary posílí v částce 32.912 Kč 

- Položka 2449 ostatní splátky půjčených prostředků (Mikroregion Krnovsko)  

 

Paragraf 3639 komunální služby a územní rozvoj položka 3111 příjmy z prodeje pozemků posílí v částce 

350.000 Kč 

- Paragraf 1032 podpora ostatních produkčních činností les položka 2111 příjmy z poskytování služeb 

a výrobků 

 

Zmíněná rozpočtová opatření číslo 8/2024 a 9/2024 byla řádně vyvěšena na venkovní úřední desce i elektronické 

úřední desce k nahlédnutí. Zastupitelstvo obce Třemešná bere rozpočtové opatření na vědomí. 

 

 

Rozpočtová změna ZŠ a MŠ Třemešná č. 8/2024 

Účet 518 0331 malování posílí v částce 20.000 Kč 

- Účet 518 0329 aktualizace SW 

 

Zmíněná rozpočtová změna číslo 8/2024 byla řádně vyvěšena na venkovní úřední desce i elektronické úřední 

desce k nahlédnutí. Zastupitelstvo obce Třemešná bere rozpočtové opatření na vědomí. 

 

 

9. Zpráva o uplatňování Územního plánu Třemešná (2020-2024) 

starosta – bod číslo 9, zpráva o uplatňování územního plánu. Všichni víte, že v současné době se pořizuje Změna 

č. 2 územního plánu obce. Zprávu z Městského úřadu Krnov, z územního plánování, jsem vám poslal. Tady tuto 

zprávu musí zastupitelstvo schválit. Jestli jste si ji přečetli, tak víte, o čem to je. Chcete se o tom pobavit? 

V případě, že ji neschválíme, tak tato zpráva bude k ničemu a muselo by se začít znovu. Změna územního plánu 

se pořizuje podle pravidel z roku 2023. Při další změně územního plánu se bude muset udělat jeho standardizace. 

 

Návrh na usnesení:  

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje Zprávu o uplatňování Územního plánu Třemešná (2020-2024) 

Výsledek hlasování: Pro: 7  Proti: 0 Zdržel se: 0 

Usnesení č. 224/18/2024 bylo přijato 

 

 

10. Informace starosty  

starosta – informuji všechny, že dnešního dne přišla podepsaná smlouva z kraje o prodloužení lhůty na areál 

dřevoslohu. 

 

- Prodej nepotřebného majetku.  

starosta – u hasičského vozu jsme snížili cenu na 10.000 Kč. Na automatický kotel nebyl žádný zájemce, takže 

nám zůstává dál. Co se týče vozidla, byla doručena 1 obálka s nabídkou. Myslím si, že je zbytečné dělat komisi. 

Otevřeme ji nyní. 

Pašas – obálka je zabalená s razítkem nepoškozená. Cenová nabídka na odkup vozidla škoda nabídnuta cena 

12.000 Kč včetně DPH. 
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starosta – děkuji, zastupitelstvo tedy bere na vědomí výsledek nabíduté cena. Pán bude vyzván, sepíšeme smlouvu 

s tím, že podmínkou bude, že vozidlo po převzetí musí být přepsáno. Takže stačí, když to vzalo zastupitelstvo 

na vědomí. Co se týče toho kotle, čím déle bude stát bez vody, tím bude to horší. Nevím, jestli ho dát ještě třeba 

za 5.000 Kč. Jestli souhlasíte, nesouhlasíte, jak vy ostatní? 

Zastupitelstvo obce berou na vědomí snížení částky na 5.000 Kč.  

 

- Oprava kulturní místnosti hasičské zbrojnice.  

starosta – je třeba se dohodnout, jaké úpravy provedeme. Minule jsme tady měli návrh paní Šamajové. Musíme 

se domluvit na financování, které částky, z které paragrafu vezmeme na to peníze a kolik bychom chtěli asi 

investovat? 

Šamajová – tak já bych to viděla odhadem do 400.000 Kč. Ale záleží na poptávaných firmách. 

starosta –nebudeme to dělat jako celek, zkusíme poptat místní řemeslníky. Topení je tam vyřešené, maximálně 

je třeba se rozhodnout, jestli půjdeme do toho, že tam budou 2 WC, 1 dámský, 1 pánský. Dneska je tam 1 WC. 

Kapacita je až 40 lidí, tak si myslím, že 1 toaleta je asi málo. 

Šamajová –určitě. Probíhá tam spousta akcí byl tam už pohádkový les, bývá tam rozsvícení stromu. 

Pašas – včelaři to používají. Jasné, já bych tam řešil 2 záchody určitě. Jak je ta vizualizace, tak bych to nechal. 

Šamajová – tady vidíte, že za tou kuchyní se vystaví příčka. Vznikne tam chodbička a budou tam 2 WC, to co je 

teď WC, tak to pořád zůstane WC a z té chodbičky z té předsíňky před tím WC se vybuduje nové WC pro ženy. 

starosta – co se týče příčky na záchodě, tak to bude ze sádrokartonu? 

Šamajová – pokud nebudeme dávat vrchní skříňky, které si myslím, že v té kuchyni jsou zbytečné, tak by mohla 

být ze sádrokartonu. Ale pokud bychom chtěli tam dávat skříňky, tak bych určitě dala nějaký ytong. Podlaha 

se musí vyměnit. 

starosta –dobrá, takže kolik na to vyčleníme? 

Šamajová – já bych dala 400.000 Kč. 

Salvet – financování klubovny hasičů. Lze použít volné finanční prostředky z rozpočtu obce na rok 2024 

na financování klubovny SDH, paragraf 6409 ostatní činnosti jinde nezařazené položka 6121 stavby, až bude 

znám rozpočet akce, tak se udělá rozpočtové opatření na částku a položky u paragrafu 5512 požární ochrana 

dobrovolná část - paragraf 6409 ostatní činnosti jinde není zařazené. Položka 6121 stránky až budeme vědět 

a znát rozpočet, tak se udělá rozpočtové opatření na částku a položky u paragrafu 5512 požární ochrana. 

 

- Závěrečný účet Mikroregionu Krnovsko za rok 2023 a Mikroregionu - Sdružení obcí Osoblažsko za rok 

2023. 

starosta – naposílal jsem vám poklady. Další věcí, je to závěrečný účet Mikroregionu Krnovsko za rok 2023 

a Mikroregionu - Sdružení obcí Osoblažsko. Oba tyto závěrečné účty jsou zveřejněny jak na stránkách 

mikroregionu, tak na našich. Usnesení nebudeme brát, zastupitelstvo bere na vědomí. 

 

- Oprava kříže na hřbitově 

starosta – žádost pana Xxx. Poslal jsem vám ji. Pan xxx je místní kameník. Poslal nám žádost nebo spíš nabídku, 

že nám opraví na hřbitově hlavní kříž. Nabídka je na opravu za 147.000 Kč. Měli bychom udělat minimálně ještě 

další 2 nabídky. Je to vysoká částka. 

Pašas – tak je třeba se nejprve podívat, jak to vypadá. Já vůbec nevím, v jakém je to stavu, jestli to potřebuje 

vůbec spravit.  

starosta – já vám dávám ten tento email na vědomí, zajděte se na hřbitov podívat, jde o ten hlavní kříž. 

 

- Osvětlení tělocvičny ZŠ a MŠ Třemešná 

starosta – před půl rokem v tělocvičně vyhořelo jedno světlo. Byli tam hasiči, potom se to dávalo přes pojišťovnu. 

Ty světla už jsou zastaralé, nevyhovují, mají velkou spotřebu, asi 500 wattů. Máme tady 3 nabídky na výměnu 

světel a elektroinstalace, přidání světla do nářaďovny, Bude to řešeno formou, ne na jeden vypínač, že se zapne 

celá tělocvična, ale bude to dělané na sekce, takže se bude moct pustit třeba půlka tělocvičny. V tělocvičně bude 

led osvětlení, zhruba 100 W žárovky. Firma dává 5 let záruky. Bude to v provedení anti vandal, takže hůř 

rozbitelné. Zařadil jsem to na dnešek, protože začínají prázdniny, tak bychom to chtěli udělat během prázdnin. 
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Šamajová – vzala bych tu nejlevnější nabídku a přes prázdniny by se to mohlo zrealizovat. A já bych byla ráda, 

kdyby se to udělalo skrze ten požár, který tam byl. 

 

Návrh na usnesení:  

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje výměnu světel v tělocvičně ZŠ a MŠ Třemešná firmou TESLUX 

Lighting s.r.o., IČO 29198992, se sídlem Mlýnská 326/13, 60200 Brno, za celkovou částku 198.951,39 Kč včetně 

DPH. 

Výsledek hlasování: Pro: 7  Proti: 0 Zdržel se: 0 

Usnesení č. 225/18/2024 bylo přijato 

 

starosta – ještě bych vás chtěl informoval o akcích, které proběhly. Byl to dětský den, kácení máje, a to 

v Rudíkovech a i v Třemešné, bleší trhy, pohádkový les, hry bez hranic v Jindřichově, kterých se Třemešná 

zúčastnila. Děkuji všem, kteří akce pořádali nebo se jich účastnili. 

- Legiovlak 

starosta – chtěl bych vás informovat, že u nás bude stát Legiovlak.  

- Následující akce 

05. 07. proběhnou rodinné klany na hřišti od 10 hodin. 

27. 07. Den obce od 14 hodin na fotbalovém hřišti 

24. 08. bude Třemešenská zpátečka na fotbalovém hřišti  

30. 08. bude Ukončení prázdnin na fotbalovém hřišti 

07. 09. Gastro festival ochutnej Osoblažsko. Třemešná, je přihlášená.  

 

- Váha na sběrný dvůr 

starosta – naposledy jsme se bavili o zakoupení váhy na sběrný dvůr. Rada města Města Albrechtice nám schválila 

váhu za 60.000 Kč včetně DPH. Váha se bude instalovat na sběrném dvoře. Musíme na něm najít vhodné místo. 

 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí odkoupení váhy a její instalace v areálu sběrného dvoru. 

 

 

11. Diskuse 

Šamajová – já se chci zeptat na chodník co vede ze školy do družiny. Už za pana Kociána se slibovalo, že se 

udělá a že to obec uhradí. Nemohli bychom to už konečně nechat udělat? 

starosta –chodník, který vede ke družině, se bude dělat v průběhu prázdnin. Bude se tam upravovat šachta. Je 

všechno domluvené a mělo by se opravit i oplocení celého pozemku. Taky jsme to procházeli. Možná, že nebude 

nutná výměna sloupků, mohou zůstat betonové. Uvidíme ještě, jak to vyjde, ale mělo by se to oplotit, a zabezpečit. 

Celou tu zahradu chceme dát trošku do kupy. 

 

 

12. Závěr 

starosta – děkujeme. 

 

 

 

 

 

Zbyšek Pecháček         Filip Pašas 

starosta obce          místostarosta obce 

 

 

 

Mgr. Kateřina Šamajová         Ing. Leona Králová  

ověřovatel zápisu         ověřovatel zápisu 


